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ZÁPIS Z 5. JEDNÁNÍ 
KOMISE PRO ZDRAVOU PRAHU 10 A MÍSTNÍ AGENDU 21 (KZP10-MA21) 

 
 
konaného dne 10. 10. 2017 
v radničním salonku ÚMČ Praha 10  
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 

 
 
Předsedkyně komise Mgr. Cabrnochová přivítala přítomné a navrhla program jednání komise: 
 

1. Návrh Komunitního plánu Zdravé Prahy 10 pro rok 2018 
2. Informace o možné spolupráci s FNKV 
3. Informace o realizaci 3. ročníku projektu Moje stopa 
4. Různé 

 

 
Tento program byl jednomyslně schválen. 
(12/0/0) 
 

X X X 
 
 
1. Návrh Komunitního plánu Zdravé Prahy 10 pro rok 2018 

K tomuto bodu obdrželi členové komise elektronickou poštou koncept dokumentu. 
Diskuse: Ing. Maršálek, Mgr. Cabrnochová, Bc. Pecánek, pí Peštová, Ing. Buchtová, 

p. Strnad, pí Vávrová, DiS., Bc. Ing. Ridl 
 

Bc. Pecánek sdělil, že k revitalizaci prostranství u OC Cíl již bylo vydáno stavební povolení. 

Mgr. Cabrnochová navrhla, na základě rozhovorů s řediteli ZŠ, doplnit oblast místní Agenda 
21 o nové opatření k cíli s označením K.1 „Zapojení občanů do rozhodování o využití části 
rozpočtu MČ“, a to o Participativní rozpočet pro ZŠ.  

 
V 17:00 odchod Ing. Buchtové. 

 
KZP10-MA21 
souhlasí 
s upraveným návrhem Komunitního plánu Zdravé Prahy 10 pro rok 2018 
(10/0/1) 
 
Návrh KPZP10 bude předložen na 19. schůzi RMČ a následně ZMČ.  
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2. Informace o možné spolupráci s Fakultní nemocnicí Královské Vinohrady 
Mgr. Cabrnochová informovala členy komise o navázání spolupráce s FNKV při konání Dne 
zdraví a o zájmu FNKV o navázání trvalejší spolupráce s MČ Praha 10, např. při pořádání 
osvětových seminářů k prevenci vzniku dekubitů, či k projektu Desatero pro zdraví. 
Diskuse: pí Peštová, Bc. Zákorová, Mg. Cabrnochová, pí Vávrová, DiS. 

 
Ke zmíněným seminářům je vhodné navázat spolupráci s CSOP, k projektu Desatero pro 
zdraví bude na příští jednání komise přizván zástupce FNKV. 
 
K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

 
 
3. Informace o realizaci 3. ročníku projektu Moje stopa 

pí Vávrová informovala členy komise o postupu v realizaci 3. ročníku participativního 
rozpočtu a o účasti školního parlamentu ZŠ Kodaňská v celorepublikové soutěži o 
nejinspirativnější projekt roku „Co dělají školy pro demokracii“, kterou pořádá Centrum pro 
demokratické učení, o. p. s. 
Diskuse: Bc. Pecánek 
 
K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

 
 
4. Různé 

pí Vávrová, DiS., informovala o změně termínu pro uzávěrku plnění databáze MA21. 
 
 
 
Jednání KZP10 – MA21 bylo ukončeno v 17:15 hodin. 
 

X X X 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ivana Cabrnochová 
předsedkyně KZP10-MA21 
 
 
 
16. 10. 2017 
Zapsala K. Vávrová, DiS. 
 
 


